

Dear Agents,

We hereby inform you that the French *Autorité des marchés financiers* (“AMF”) approved on June 24, 2022, the prospectus for the 2015 Agent Equity Program, a share purchase program under the eXp World Holdings, Inc. 2015 Equity Incentive Plan (the “Prospectus”) under the number n° 22-242, in conformity with Regulation (EU) 2017/1129 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 on the prospectus to be published when securities are offered to the public or admitted to trading on a regulated market, and repealing Directive 2003/71/EC. Note that the approval of the Prospectus by the AMF should not be understood as an endorsement of the securities offered under the Prospectus.

The Prospectus, including any applicable translation of its prospectus summary, will be published on the website of eXp World Holdings, Inc. (www.expworldholdings.com/investors/), and free copies will be available to you upon request by contacting the Investor Relations department of eXp World Holdings, Inc. at investors@expworldholdings.com. The Prospectus will also be available on the website of the AMF, www.amf-france.org/. Please read the Prospectus carefully before making an investment decision in order to fully understand the potential risks and rewards associated with the decision to invest in the shares offered by eXp World Holdings, Inc. under the 2015 Agent Equity Program. Your attention is called to the “Risk Factors” section of the Prospectus.

Very truly yours,

James Bramble

James Bramble, Chief Legal Counsel

On behalf of eXp World Holdings, Inc.

COMMUNICATION À CARACTÈRE PROMOTIONNEL

Cher Courtier,

Nous vous informons par la présente que l'Autorité des marchés financiers (« AMF ») a approuvé le 24 juin 2022 le prospectus relatif au Programme d'Actionnariat de 2015 réservé aux Agents, un programme d'achat d'actions offert dans le cadre du Plan d'Actionnariat de 2015 d'eXp World Holdings, Inc. (le « Prospectus ») sous le numéro 22-242, en conformité au Règlement (UE) 2017/1129 du Parlement Européen et du Conseil du 14 juin 2017 concernant le prospectus à publier en cas d'offre au public de valeurs mobilières ou en vue de l'admission de valeurs mobilières à la négociation sur un marché réglementé, et abrogeant la directive 2003/71/CE. Veuillez noter que l'approbation du Prospectus par l'AMF ne doit pas être considérée comme un avis favorable sur les valeurs mobilières offertes dans le cadre du Prospectus.

Le Prospectus et la traduction de son résumé en français seront mis en ligne sur site Internet d'eXp World Holdings, Inc. (www.expworldholdings.com/investors/) et des copies peuvent être obtenues gratuitement en contactant le département des Relations Investisseurs d'eXp World Holdings Inc. à investors@expworldholdings.com. Le Prospectus, ainsi que la traduction en français de son résumé, seront également disponibles sur le site internet de l'AMF (www.amf-france.org/). Veuillez lire Prospectus attentivement avant de prendre une décision d'investissement afin de pleinement comprendre les risques et avantages potentiels associés à la décision d'investir dans les actions offertes par eXp World Holdings, Inc. dans le cadre du Programme d'Actionnariat de 2015 réservé aux Agents. Nous attirons votre attention sur la rubrique « Facteurs de Risques » du Prospectus.

Cordialement,
James Bramble

James Bramble, Chief Legal Counsel
Pour eXp World Holdings, Inc.

Drodzy Agenci,

Niniejszym informujemy, że francuski urząd ds. rynków finansowych ("AMF"; Fr. *Autorité des marchés financiers*) w dniu 24 czerwca 2022 r. zatwierdził prospekt dotyczący Kierowanego do Agentów Programu Kapitałowego z 2015 r., programu nabywania akcji spółki w ramach Kapitałowego Planu Motywacyjnego eXp World Holdings, Inc. z 2015 r. ("Prospekt") pod numerem 22-242, zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2017/1129 z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie prospektu, który ma być publikowany w związku z ofertą publiczną papierów wartościowych lub dopuszczeniem ich do obrotu na rynku regulowanym oraz uchylecia dyrektywy 2003/71/WE. Należy zauważyć, że zatwierdzenie Prospektu przez AMF nie powinno być rozumiane jako rekomendacja nabywania papierów wartościowych oferowanych na podstawie Prospektu.

Prospekt wraz z wszelkimi stosownymi tłumaczeniami podsumowania prospektu, zostaną opublikowane na stronie internetowej eXp World Holdings, Inc. (www.expworldholdings.com/investors/), a bezpłatne egzemplarze zostaną Państwu udostępnione na żądanie, po skontaktowaniu się z działem relacji inwestorskich eXp World Holdings, Inc. pod adresem: investors@expworldholdings.com. Prospekt będzie również dostępny na stronie internetowej AMF, www.amf-france.org/. Prosimy o uważne przeczytanie Prospektu przed podjęciem decyzji inwestycyjnej, aby w pełni zrozumieć potencjalne ryzyka i korzyści związane z decyzją o zainwestowaniu w akcje oferowane przez eXp World Holdings, Inc. w ramach Kierowanego do Agentów Programu Kapitałowego z 2015 r. Zwracamy Państwa uwagę na sekcję "Czynniki ryzyka" Prospektu.

Z wyrazami szacunku,
James Bramble

James Bramble, Chief Legal Counsel
W imieniu eXp World Holdings, Inc.

TITLE	Please Sign: EU Prospectus
FILE NAME	eXp World - 2022 ...405791109.4).docx
DOCUMENT ID	69d44562ba936a28ee15730c12d696461a7d41b3
AUDIT TRAIL DATE FORMAT	MM / DD / YYYY
STATUS	● Signed

Document History



SENT

06 / 25 / 2022

21:55:58 UTC

Sent for signature to James Bramble
 (james.bramble@expworldholdings.com) from
 olivia.curley@exprealty.net
 IP: 67.166.64.220



VIEWED

06 / 26 / 2022

05:11:58 UTC

Viewed by James Bramble (james.bramble@expworldholdings.com)
 IP: 166.216.158.158



SIGNED

06 / 26 / 2022

05:12:15 UTC

Signed by James Bramble (james.bramble@expworldholdings.com)
 IP: 166.216.158.158



COMPLETED

06 / 26 / 2022

05:12:15 UTC

The document has been completed.